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Elevråd Hidinge skola 
Närvarande:F klasserna 1E, 1F, 2E, 2F, 3E,  Vedad Vrana 

 

Föregående protokoll: Vi läser upp föregående protokoll.  

Rapport från klassråd: 

3E 
Smartboards fungerar inte. Vi vill ha en skridskobana på vintern.  
Större fotbollsplan och gräsplan. 
Vara inne på rasterna - 
Större klätterställning. 

2E  
Fler klassbollar  

2F  
Vad blir det på den nya skolgården? Vi vill ha information om hur den nya skolgården kommer se ut 
och vad som kommer finnas på den.  
Går det att ha klasstoaletter? 
1E 
Fortfarande blött på vissa toaletter.  
Fortfarande de äldre som bestämmer över fotbollsplanen och många barn vågar inte spela. De 
känner sig rädda.  

Att vi ska flytta gränsen längre in i skogen.  
Vi vill kunna använda skateboardrampen 
Rastaktiviteter på baksidan.  
Fler bollar och att alla ska vara rädda om bollarna.  
Kan vi höja ringsignalen.  

1F – Fotbollsplanen fortfarande läskigt. Behövs en vuxen på fotbollsplanen 
Alla behöver städa och hålla koll på sina saker i korridorerna.  

• Elevrådet informerar 
Fotbollsplanen är en återkommande fråga för barnen i F-3. Under vecka 11 ska lärarna en 
idé för hur vi ska göra så att alla kan känna sig trygga på fotbollsplanen.  

• Elevrådet har kommit fram till att vi behöver ha lite längre möten för att hinna ha möte och 
föra anteckningar.   
 

 


